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Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 565 af 18. juni 2021 (alm. del). Spørgsmålet er stillet 

efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF). 
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Skatteudvalget 2020-21
SAU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 565

Offentligt



 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Vil ministeren oplyse, hvor stor en del af omkostningerne til det nye ejendomsvurdering- 

og ejendomsbeskatningssystem, der er gået til Kammeradvokaten? Spørgsmålet skal ses i 

lyset af, at It-tilsynet anbefaler: ”It-tilsynet anser det for muligt, at Kammeradvokatens 

deltagelse og store økonomiske belastning af programmet kan reduceres betragteligt.” 

 

Svar 

Omkostningerne til Kammeradvokaten skønnes inden implementeringen af It-tilsynets 

anbefalinger at udgøre ca. 5 pct. af de samlede forventede omkostninger i ICE-program-

met i 2021.  

 

På baggrund af It-tilsynets anbefalinger forventes omkostningerne til Kammeradvokaten 

at blive nedbragt væsentligt. Det er derfor forventningen, at Kammeradvokatomkostnin-

gernes andel af de samlede, forventede omkostninger i ICE-programmet vil falde væsent-

ligt fremadrettet.  
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